

Уважаемые партнёры,

В период Рамазан Байрама в Spice Hotel&SPA будут организованы специальные концертные программы с участием популярных турецких исполнителей.

В рамках данной программы:

- **20 марта вечером** — Öykü Gürman,
 - **21 марта (среда) вечером** — Cenk Eren
- встретятся с нашими гостями на сцене отеля.

Указанные концерты **не включены в стоимость проживания** и предлагаются гостям **опционально за дополнительную плату**.

Стоимость участия составляет **150 евро с человека за один концерт**. Оплата производится гостями **непосредственно в отеле**.

Количество мест **ограничено**. Гости могут оформить бронирование на концерты, обратившись в **службу по работе с гостями** в день заезда.

Dear Partners,

Our special **Ramadan Bayram concert** series has been designed to combine the festive atmosphere with elegant live music, featuring well-known artists from Turkish music.

As part of this program,
Öykü Gürman will perform on **20 March**,
followed by **Cenk Eren** on **21 March**,
on the hotel stage.

These concerts are not included in the accommodation price. They are offered to our guests as an optional experience for an additional fee.

The price is **150 EUR per person, per concert**. Payments will be made directly to the hotel.

Guests who would like to enjoy these special evenings are welcome to join by paying the applicable fee.

Availability is limited. For more information and reservations, **our Guest Relations team will be happy to assist you**.



Spice Hotel & SPA - Belek Mahallesi İskelé Caddesi No:18 / 1B001 Serik Antalya



+90 242 715 35 35 (6502)



www.spice.com.tr